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   TRADUÏT PER LA GENT DE COMPROMÍS.  

   LA NOSTRA LLENGUA ENS FA ÚNICS I DIFERENTS, 

   ES SEU FUTUR DEPEN DEL NOSTRE COMPROMÍS. 
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Taquillagodella.es 

El portal creat per l’Ajuntament de 

Godella destinat a l’adquisició de les entrades 

dels esdeveniments del municipi. 
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Aquesta és la primera ocasió en la qual em dirigisc a vosaltres com a alcalde de 

Godella a través del Butlletí d'Informació Municipal (BIM). Per a mi és una 

responsabilitat tindre l'oportunitat de ser l'alcalde del nostre poble, d'aqueix poble en 

el qual hem crescut i que aspirem a fer d'ell molt millor.. 

José María Musoles 

jmaria.musoles@godella.es 
Alcalde y Concejal Urbanismo, Obras 
públicas, Policía, Tráfico, Secretaría 

General, Archivo, Padrón, Transparencia y 
Protección de datos 

En primer lloc, m'agradaria agrair a totes les persones que han apostat per 

nosaltres per a liderar l'Ajuntament durant els pròxims quatre anys i convertir en 

realitat les nombroses propostes que hem detallat en el nostre programa per a les 

últimes eleccions. 

Però hui no és moment de parlar de projectes. És el moment d'obrir les portes del 
nostre Ajuntament per a escoltar totes les propostes, iniciatives i preguntes a les 
quals els nostres veïns porten anys esperant resposta. 

Godella mereixia un canvi. I ací estem per a fer que aquest canvi siga una realitat 
durant els pròxims quatre anys de legislatura que es presenten apassionants. 

Estem convençuts que farem de Godella un millor lloc per a desenvolupar un 
projecte de vida. 

T´esperem! 

 

 
  

 
 

 

 

El Partit Popular guanya les eleccions 

municipals a Godella 

 

 

 

El Partit Popular ha estat el grup municipal més votat a Godella 
a les eleccions locals que es van celebrar al mes de maig. El 
partit liderat per José María Musoles ha aconseguit un total de 
3.113 vots, cosa que li permet obtenir vuit regidors per als 
propers quatre anys. 

D'altra banda, Cuidem Godella, amb Irene Ferré al capdavant, ha 
estat la segona força més votada en aquestes eleccions 
municipals. De fet, ha sumat 1.227 vots, cosa que li permet 
aconseguir tres regidors al Consistori. 

Mentrestant, Compromís, amb la candidata Tatiana Prades, ha 
obtingut un suport de 1.090 persones a Godella, que el fa 
assolir els dos regidors. 

Un resultat molt similar ha obtingut el PSOE, de Teresa Bueso, 
que ha estat recolzat per 1.059 vots i que li ha fet aconseguir 
també dos regidors. 

Per acabar, VOX, amb Carlos Villanueva, ha aconseguit per 
primera vegada representació a l'Ajuntament de Godella 
després d'aconseguir el vot de 736 persones. VOX ha aconseguit 
dos regidors també. 

Finalment, Reset, amb Rocío Muñoz al capdavant, no ha 
obtingut representació municipal. Reset ha aconseguit 59 vots. 

 

mailto:jmaria.musoles@godella.es
mailto:jmaria.musoles@godella.es
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L'Ajuntament de Godella treballa amb la 

Cambra de València per avançar en la 

digitalització dels comerços locals
 

L'Ajuntament de Godella, a través de la regidoria de 
Promoció Econòmica, es va reunir amb la Cambra de 
València per posar les bases que permetran la digitalització 
dels comerços locals de la localitat durant els propers 
mesos. 

Juan Manuel Álamo, regidor de l'àrea de Promoció 
Econòmica, i Karina Victoria, responsable d'Unitats de 
Negocis Digitals de Cambra de València, van mantenir una 
reunió on es va tractar com abordar la transformació digital 
del comerç godellenc. 

Després de la cita, Cambra de València es va comprometre, 
amb el suport de la regidoria de Promoció Econòmica, a 
ajudar el teixit empresarial de la població mitjançant 
assessorament, jornades de formació, webinars i altres 
accions. 

A més, els tècnics de Cambra de València resoldran tots els 
dubtes i necessitats que plantegen les empreses de la localitat 
en el seu procés de transformació i adequació a les noves 
tecnologies amb l'objectiu de millorar-ne la visibilitat en línia 
i el creixement del negoci. 

 

"Estem convençuts que la transformació digital ajudarà que 
les empreses i comerços de Godella tinguin un negoci més 
gran i que creix de manera sostenible per garantir la seva 
permanència en els seus respectius sectors d'actuació", va 
explicar el regidor Juan Manuel Álamo. 

Per acabar, el regidor va destacar la importància de la 
col·laboració amb Cambra de València perquè “l'experiència 
dels seus tècnics i col·laboradors serà fonamental en la 
transformació digital dels nostres negocis locals, tan necessària 
en els temps que corren”. 

 

 
 
 
 
 

 

L'àrea de Comerç Local es reuneix amb 

l'Associació de Comerciants per 

conèixer les seues necessitats 
 

L'Ajuntament de Godella, a través de la regidoria de Comerç Local i 

Participació Ciutadana, s'ha reunit amb l'Associació de Comerciants 

per conèixer-ne les necessitats. 

Juan Manuel Álamo, regidor de Promoció del Comerç Local, ha 

interactuat amb Vicente Merodio, secretari de l'Associació de 

Comerciants de Godella, per mostrar tot el suport del Consistori 

amb l'objectiu de promocionar el comerç local. 

“La meua primera reunió com a regidor de Comerç havia de ser amb 

l'Associació de Comerciants per mostrar-li el meu compromís amb la 

promoció del comerç local des de la proximitat i el suport 

institucional”, ha explicat Álamo a la sortida de la reunió.  

L'Associació de Comerciants ha detallat les sees necessitats per al futur, 

així com els esdeveniments que volen fer en el futur proper. Des de 

l'Ajuntament, el regidor ha confirmat el suport de l'Ajuntament per 

ajudar a “donar a conèixer el teixit comercial de la localitat” 
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Fira del comerç, 

“Botigues al carrer” 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  



 

A JOYEROS 
NDIJOR 

 
Gascón 
!SACATE EL CARNET Y DISFRUTA DE TU LIBERTAD" 

 
 

 
G  O  D  E  L  L  A   

 
 
 
 

 
    M U E B L E S M A R C O  

 

 

 

 
 

 

 

 
CREATIVIDAD 

 

 
PELUQUERÍA 

SONIA ALCAÑIZ 
A S E S O R A MI E N T  O  P E R S O N A L I Z A D O   

 
 

¡Asóciate! 

 
 

¡Asóciate! 

 

 
 

 
 

DIRECTORIO D´ASSOCIATS  
ASSOCIACIÓ DE COMERCIANTS I PROFESSIONALS DE GODELLA 
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Visita a la Falla Sant 

Sebastià-Arquebisbe Fuero 
 

Concert 50 aniversari  Falla 

Dr. Valls 
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Les associacions i entitats festives es 

reuneixen amb la regidoria de Festes per 

a tancar la programació de les 

Festes Patronals Les associacions  i  entitats  festives  de  Godella  es  van 

reunir amb el regidor de Festes de l’Ajuntament de 

Godella, Vicente Estellés, per a tancar la programació de 

les Festes Patronals del mes d’agost. 

El nou regidor va dirigir la reunió que va tindre lloc 

en el saló de plens de l’Ajuntament i va explicar que la 

intenció és que totes les associacions i grups tinguen 

l’oportunitat de tindre visibilitat en els canals de comu- 

nicació institucionals. 

“Volem que tots els veïns sàpien cada activitat que es 

realitzarà durant les festes  perquè  tinguen  l’oportunitat 

de participar, acudir o presenciar-les en primera  perso- 

na”, va explicar el regidor. 

 

Festivitat de 

Sant Antoni 

“Des  de  l’Ajuntament  recolzarem  totes  les  activitats  i 

jornades que realitze cada grup o associació perquè les 

Festes Patronals resulten un lloc de trobada per a tots 

els veïns de Godella”, va acabar Estellés, que va sol·lici- 

tar comprensió a la ciutadania  durant  les  festes  davant 

les possibles molèsties que es puguen causar. 
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La Junta Local Fallera de Godella 

acudeix al Besamans de la Verge 

dels Desemparats 

 
La Junta Local Fallera de Godella ha acudit 

al tradicional Besamans de la Verge dels 

Desemparats que ha tingut lloc en la cape- 

lla de l’Escolania de la Mare de Déu. 

José María Musoles, que va ser investit 

recentment com a nou alcalde godellenc, 

ha acompanyat als representants de les 

diferents comissions falleres de la localitat 

a esta cita. 

Des de la nova Corporació s’apostarà per 

la proximitat amb les diferents associa- 

cions festives del municipi, ja que Godella 

és festa i tradició. 

 
 
 

Processó de la Verge dels 

Desemparats 
 



 

L 
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La Institució Cultural DOMUS, premiada 

en els II Premis Fundació Merck Salut-

ASEICA per l'impuls de les vocacions 

científiques. 
    

        a Institució Cultural DOMUS ha sigut guardonada amb un 

accèssit en la segona edició dels Premis Fundació 

Merck Salut-ASEICA per l'impuls de les vocacions científi- cas i 

el paper de la dona en la investigació contra el càncer. 

En la categoria de centres d'educació secundària, DOMUS va 

aconseguir un accèssit per la seua implicació en el projecte. 

El Ins- titut Pere Vives i Vic, d'Igualada, va aconseguir el 

primer premi en aquesta categoria. 

La candidatura de DOMUS, promoguda per Núria Cabero i 

Alberto Alberola, ha sigut mereixedora d'aquest va 

guardar dels premis organitzats per l'Associació Espanyola d

e Investiga- ción sobre el Càncer (ASEICA) i 

la Fundació Merck Salut.  

Cristina Sarasqueta, regidora d'Educació del Ayuntamien-

 to de Godella, ha expressat la seua satisfacció pel premi que 

reivindica “l'excel·lent treball que es realitza en DOMUS per 

a promoure les vocacions científiques”. 

 

 

Quatre alumnes del Col·legi Sant 

Bartomeu de Godella guanyen el primer 

premi del Concurs #NanoEnVideos de 

l'Institut de Ciència Molecular 

Quatre alumnes del Col·legi Sant Bartolomé de Godella han 

sigut els guanyadors del primer premi del Concurs #Na-

 noEnVideos, impulsat per l'Institut de Ciència Molecular 

(ICMol), en col·laboració amb la Unitat de Cultura Científica 

i de la Innovació de la Universitat de València. 

Gràcies al vídeo titulat 

“Nanotecnologia: Sostenibilitat i Drets Humans”, els 

alumnes godellenses van aconseguir el guardó en el qual van 

participar centres escolars de tota la Comunitat Valenciana. 

L'objectiu d'aquest concurs és fomentar en la comunitat 

educativa l'interés pel món a escala nanométrica, el 

“nanomon”, que, malgrat la seua diminuta grandària, és 

molt diver- sota i interessant. 
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L'alumnat del Centre Públic 

d'Educació de Persones Adultes 

celebra la seua graduació. 

Els alumnes del Centre Públic d'Educació de Persones 

Adultes (EPA) de Godella van posar el fermall d'or al 

curs 2022-23 amb la celebració de la graduació en Vila 

Eugenia. 

 

Després d'un any d'esforç i dedicació, les persones que 

han cursat els seus estudis en la EPA han participat en 

l'acte públic que culminava la seua formació durant tot 

l'any. 

 

Cristina Sarasqueta, nova regidora d'Educació de 

l'Ajuntament de Godella, ha participat en 

l'esdeveniment al costat de la seua companya Mª 

Carmen Alonso per a fer costat a totes les persones que 

s'han format en la EPA. 

 

 

El projecte 

Eco Bicycles de EPLA aconsegueix el 

premi en la quarta edició 

de Up! Steam4: Missió 
 

 El projecte Eco Bicycles, desenvolupat per alumnes de les 

Escoles Professionals Luis Amigó (EPLA) ha aconseguit 

endur-se un dels premis de la quarta edició d'Up! Steam4: 

Missió 2030. 

El projecte del centre escolar godellense ha sigut guardonat 

en la categoria de secundària, en la qual també han sigut 

premiats La Salle de Paterna i el Col·legi Jesús Maria 

Fernando el Catòlic. 

 

Aquesta és una competició entre centres educatius de la 

Comunitat Valenciana per al desenvolupament d'idees, eines, 

prototips i espais que ajuden al fet que les ciutats 

siguen climàticament neutres. 

 

Aquest certamen està desenvolupat pel Consell Social de la 

Universitat Politècnica de València.
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L'Ajuntament de Godella exigeix una 

rectificació al Consistori de Burjassot 

davant la instal·lació d'uns bolardos que 

llastren la circulació 
L'actuació unilateral de burjassot en una zona de titularitat de Ferrocarrils de 
la Generalitat Valenciana provoca grans problemes a la ciutadania. 

 
 

 

L'Ajuntament de Godella ha exigit una 

rectificació immediata a Burjassot 

davant els problemes de circulació que 

està provocant greus incidents de 

circulació entre tots dos termes 

municipals 

per la instal·lació d'uns bolardos de 

manera unilateral. 

L'alcalde de Godella, José María Musoles, 

ha reclamat una rectificació urgent 

davant aquesta variació que està 

provocant incidències severes en el 

trànsit rodat, ja que el trànsit dels carrers 

Ramón y Cajal de Godella, Joan D'Àustria 

dels 

termes de Paterna, Burjassot i Godella, i 

Pi i Margall de Burjassot “té sentit 

descendent i pararà a una ratera”. 

Després de la conversió en zona de 

vianants d'un espai 

al costat de l'estació de metro de Godella 

per part de Ferrocarrils de la Generalitat 

Valenciana (FGV), l'Ajuntament de 

Burjassot ha col·locat uns bolardos que 

limiten la circulació de la zona i afecta 

l'accés dels vehicles. D'aquesta manera, 

aquesta actuació unilateral de 

l'Ajuntament de Burjassot perjudica 

seriosament els ciutadans dels termes de 

Godella, Paterna i Burjassot. 

El primer edil de Godella, José María 

Musoles, ha confirmat que en breu 

s'iniciaran converses amb Burjassot 

per a solucionar aquesta qüestió que 

afecta tots dos municipis. 
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EEl CEIP Barranquet acull durant el 

mes de juliol la Escoleta  

 

El CEIP Barranquet ha acollit durant el mes de juliol la 

tradicional Escoleta d’Estiu en la qual els xiquets i xiquetes 

de Godella han gaudit de multitud d'activitats, 

excursions i esdeveniments per a gaudir de les seues 

vacances d'estiu. 

Els participants en la Escoleta d’Estiu han gaudit 

d'activitats com la pilota valenciana, dansa urbana, ska- et, 

serigrafia, piscina, scape room, pintura mural, teatre 

d'improvisació, tallers, cinema, teatres o excursions a 

les Cuevas de Sant Josep de la Vall d'Uixó, la Ruta dels 

Molins de Xelva o el Oceanogràfic. 

La Escoleta d’Estiu ha permés als familiars dels 

xiquets i xiquetes conciliar durant l'estiu, època en la qual 

els més xicotets no tenen col·legi. 

 
 
 
 
 
 

Els joves de Godella 

realitzen diversos 

tallers gastronòmics 

 

 
Els joves de Godella han gaudit en els últims dies 

de diversos tallers gastronòmics per a aprendre a 

fer pizzes així com per a la creació de pintxos de 

fruites, emmarcats en les activitats del 

Campus Jove 2023. 

Gràcies a la col·laboració amb el Forn Els 

Paiportins de Godella han aprés a realitzar 

pizzes. També han rebut nocions sobre 

com crear els pinchos de fruita per a combatre la 

calor d'aquests mesos estiuencs.
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L'Escola de Persones Adultes tanca el 

curs amb la representació d'una obra de 

teatre 
El Teatro Capitolio va s e r  l ´ escenari del tamcament  

de curs de l´Escola de Persones  Adultes  de  Godella 

amb la representació d´una obra teatral. 

El recinto municipal se llenó para disfrutar de 

esta obra titulada “Perseo y  la  Medusa”,  dirigida 

por Alicia Casanova, que prepararon las  personas 

que han trabajado duro durante todo el año en la 

Escuela de Personas Adultas. 

Como no podía ser de otra forma, los asistentes a 

la representación disfrutaron de una gran jornada 

en la que los protagonistas fueron los alumnos. 

 

 

Inauguració exposició de 

l´Escola Permanent d´Adults 
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Berenar fi de curs 

“Amas de Casa Tyrius” 

 

 
  

 

 

 

 
 

Les “Amas de Casa Tyrius”exhibeixen 

els treballs realitzats durant l'any 
 
 

Les “Amas de casa Tyrius” han exhibit al públic els 

treballs que han desenvolupat durant tot el curs, que 

ha acabat recentment. 

 

L'alcalde de Godella, José María Musoles, 

acompanyat pels regidors Mª Carmen Alonso i Juan 

Manuel Álamo han acudit a la seu de les “Amas de 

casa Tyrius” per a conéixer de primera mà els 

treballs realitzats i departir amb les associades.



 

L 
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Godella treballa per a millorar 

la cobertura telefònica en tot 

el seu terme municipal 

´Ajuntament de Godella, a través de la regidoria 

d'Innovació i Noves Tecnologies, està treballant per a 

aconseguir que millore la cobertura telefònica en tot el 

terme municipal. 

 
Així, Juan Manuel Álamo, regidor d'Innovació i Noves 

Tecnologies, va mantindre una reunió amb responsables de 

Tele- fònica per a buscar les solucions oportunes per a acabar 

amb un problema que persegueix la 

ciutadania godellense durant els últims anys. 

 

El regidor, acompanyat pels tècnics municipals d'informàtica i 

modernització i urbanisme, ha posat sobre la taula la necessitat 

de millorar de manera substancial la cobertura en moltes zones 

de la localitat. 

 

Després de la cita, Telefónica s'ha compromés a estudiar les 

peticions del Consistori godellense per a, per fi, donar una 

solució definitiva a un problema de cobertura telefònica que 

dificulta la vida dels veïns i veïnes. 

 



 

M E D I   A  M B I  E  N T     |   P  .   1  7  

A L T  R E  S  |   P  .   1  7  

 

 
  

 

 

 

L'Ajuntament de Godella continua 

treballant per a evitar la proliferació del 

mosquit tigre 

 
L'Ajuntament de Godella, a través de la 

regidoria de Medi Ambient i Agricultura, 

continua treballant per a evitar la 

proliferació del mosquit tigre en el terme 

municipal. 

 

De fet, aquests tractaments que ja van 

començar fa mesos, s'han intensificat amb 

motiu de les pluges caigudes en les 

últimes jornades als parcs i zones 

comunes del municipi. 

 

Durant la present setmana s'ha actuat 

en Clot de Barrabas i els Pitufos. 

 
 
 
 
 

 

 

 

Èxit del sopar contra el càncer 
 

 
Recentment va tindre lloc una nova edició del 

sopar contra el càncer organitzada per 

l'Associació Local de la Lluita contra el Càncer 

amb gran èxit de participació. 

José María Musoles, acabat d'elegir alcalde de 

Godella, així com altres regidors de 

l'Ajuntament van participar de manera activa en 

aquest esdeveniment que cada any reuneix 

centenars de persones amb l'objectiu de 

recaptar fons per a continuar lluitant contra 

aquesta malaltia. 

 

El bon ambient i les ganes de col·laborar 

en la lluita contra el càncer va fer que el sopar 

fora un èxit.
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Èxit del recital amb banda del 

Conservatori Professional de Música 

“Pintor Pinazo”
 

Els veïns i veïnes de Godella van gaudir del recital amb banda 

del Conservatori Professional de Música “Pintor Pinazo”, que 

va tindre lloc en el teatre Capitoli, que es va omplir per a veure 

en directe a la banda local. 

Els músics van oferir un esdeveniment molt especial que va 

servir per a posar el fermall d'or a un curs acadèmic en el 

centre municipal “Pintor Pinazo”.

 

José María Musoles, alcalde de l'Ajuntament de Godella, i la 

regidora d'Educació, Cristina Sarasqueta, es van sumar a 

aquesta gran festa de la música godellense i van presenciar en 

directe el recital. 

A més, tant Musoles com Sarasqueta van entregar els diplomes 

als alumnes del Conservatori en reconeixement a la seua gran 

faena durant tot l'any.. 
 

 
 

Fi de curs de la 

Quadrilla del Molí 

“She”, de la Jove 

Companyia Gerard Collins 
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Inauguració de l´exposició de Josep Ferriol 
 

 

Concert Mare Nostrum, organitzat pel Cor de la Vila 
 

Fi de curs de El Poblet 
 



 

J 

 
 
 

 

José María Musoles, elegit nou  

alcalde de Godella 
 

 
osé María Musoles, cap de llista del Partit Popular a 

Godella, ha sigut elegit en sessió plenària nou alcalde 

del municipi de Godella després de 

reunir el suport dels huit regidors del Partit Popular, 

el seu grup municipal. 

D'aquesta manera, Musoles, que ja ha exercit durant 

12 anys com a regidor, liderarà el 

Consistori godellense després de les 

eleccions municipals en les quals la ciutadania va 

decidir que hi haguera un canvi en la direcció, ja que 

en l'última legislatura Compromís i PSOE s'havien 

repartit l'alcaldia després del seu pacte de govern. 

El nou primer edil posarà en pràctica una política 

pròxima cap a la ciutadania per a aconseguir que el 

municipi cresca com a espera la ciutadania que li ha 

donat suport de 

manera aclaparadora. 

La nova Corporació Municipal de Godella estarà conformada 

per huit edils del Partit Popular, tres de Cuidem Godella, dos 

de Acord per Guanyar, dos de PSOE i dos de VOX. 

 

José María Musoles, nou alcalde de Godella, ha assegura- do 

estar molt content davant l'oportunitat que se li presenta per 

a aquests quatre anys: “Per a mi és un orgull poder convertir-

me en alcalde després de molts anys dedicant esforços com a 

regidor de la Corporació”. 

“Ara arriba el moment d'un canvi de rumb en el qual les 

portes del meu despatx estaran obertes per a atendre 

les necessitats dels nostres veïns, que han demostrat voler un 

canvi al nostre Ajuntament”, ha acabat Musoles.
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Acte de constitució de la 

nova Corporació 
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Concerts del Festival Música de Cambra 
 

 

   INAUGURACIÓ 
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CLAUSURA   
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Recital amb banda del Conservatori 

Professional de Música 

 

Acte de Graduació de l’Escola d’Adults de Godella 
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Concert de l’Orquestra del Casino Musical de Godella 
 

Concert de l’Orquestra del Conservatori 

Professional de Música 
 

 
 
 
 
 

  



 

 

 
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Sex-tet Hard Bop 

 

 GOTHEJAZZ 

Big Band Casino 

Musical de Godella 
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Magalí Datzira 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Eva Fernández i 

Josep Munar 

 
 
 
 

 

GOTHEJAZZ    
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Presentació de “VersoSinversos”, d´Andrés Amat 
 
 

 
Presentació de “Historia de las fallas de Godella” 
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 El 28 d'agost s'obri la cita prèvia per a 

inscriure's en alguna de les activitats de la 

nova temporada esportiva de Godella 

l pròxim 28 d'agost s'obrirà la cita prèvia per a 

inscriure's en alguna de les activitats de la nova 

temporada esportiva de Godella per al curs 2023-

2024, que començarà el pròxim 11 de setembre. 

Tal com informa la regidoria d'Esports, dirigida 

per Delfina Alfonso, les persones que van acabar el 

curs donats d'alta en la seua activitat 

automàticament estan inscrits i, per tant, 

reprendran les classes i els entrenaments l'11 de 

setembre en el mateix horari i grup que el curs 

anterior. 

Mentrestant, les persones empadronades a Godella 

que participen per primera vegada s'inscriuran del 

4 al 10 de setembre i el 13 de setembre, els veïns 

d'altres municipis. 

Ioga, tennis, pàdel, taitxí, pilates, 

funcional training basic i defensa personal seran 

les activitats esportives que podran realitzar les 

persones adultes. 

Els més joves (infantil) podran gaudir del tennis, 

pretennis, pàdel, bàsquet, futbol, pilota 

valenciana, karate o iniciació a la gimnàstica. 

Delfina Alfonso, regidora d'Esports, ha explicat que 

l'Ajuntament ha fet “un important esforç per a 

ampliar els diferents grups i donar cabuda a 

l'àmplia demanda de la nostra ciutadania, que cada 

any omplin les nostres instal·lacions municipals 

per a practicar els seus esports preferits”. 

 

 
Ja està oberta la piscina d'estiu de Godella 

El passat 1 de juliol es van obrir les portes de la piscina d´estiu 

de Godella per a que la ciutadania puga gaudir fins al setembre 

vinent d'aquesta instal·lació. 

Els veïns godellenses podran refrescar-se durant els mesos més 

calorosos d'estiu i gaudir del temps lliure amb amics i familiars.
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L'equip Yomee Godella, medalla de bronze 

en el Campionat d'Espanya de bàsquet mini 

masculí 

 
L´equip Yomee Godella ha aconseguit la medalla de bronze 

en el Campionat d'Espanya de bàsquet en categoria mini 

masculí després d'un gran torneig. 

El conjunt godellense es va pujar al tercer escaló del podi 

nacional després de véncer en la lluita per les medalles a 

l'històric Joventut de Badalona per un contundent 94-85. 

Des de la regidoria d'Esports, dirigida per Delfina Alfonso, es 

vol posar en valor l'extraordinari treball realitzat per 

l'equip godellense que ha aconseguit una medalla històrica 

després de competir amb clubs referents en l'àmbit nacional. 

D'altra banda, l'equip femení EMB Godella també ha mostrat 

la seua gran capacitat en el Nacional mini, ja que ha collit 

una meritòria desena posició en la cita esportiva. 

 

 

 

FESA Comunitat Valenciana conquesta el 

Campionat d'España CaixaBank sub-22 de 

bàsquet en cadira de rodes de Godella 

FESA ComunidaT Valenciana guanya el 

Campionat d'España CaixaBank sub22 de 

bàsquet en cadira de rodes amb ple de 

victòries, acompanyat en el podi 

per Zuzenak, segon, i Econy Gran Canària 

Accessible, tercer.Els equips participants en 

aquest campionat celebrat en la localitat 

valenciana de Godella van ser les seleccions 

de la 

Comunitat de València-FESA, Catalunya i 

Comunitat de Madrid, així com 

Escola Econy Gran Canària Accessible 

i Zuzenak.

Delfina Alfonso, regidora d'Esports de 

Godella, va mostrar el seu entusiasme per 

la competició: “Hem gaudit d'un 

gran cap de setmana d'esport gràcies a 

l'espectacle que ens han oferit els 

esportistes procedents de tots els racons 

de la geografia espanyola”.

 

 
 
 

“Godella compta amb una àmplia pedrera de bàsquet en cadira de rodes, ja 

que dues dels esportistes de FESA són de la nostra localitat. Des d'ací vull 

agrair el compromís i esforç del club local perquè aquest 

Nacional fora un gran èxit”, va concloure la regidora.



 

 E  S P  O R T  S |   P  .   3  1  

 

 
  

 

 

 
 

10K Godella Nicoboco 
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Entrega de trofeus   

 dels campionats 

 esportius 

 escolars 
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Run Cáncer Godella 

 



 

L 

B E  N E S  T  A R A N I  M A L   |   P  .   3  4  

 

 
  

 

 

 

L'Ajuntament de Godella repara 

i millora les àrees d'esplai caní 
 

 
´Ajuntament de Godella, a 
través 
de la regidoria de Bé- estar 
Animal i en col·laboració 
amb la regidoria de Parcs 
i Jardi- nes, ha començat les 
actuacions per a millorar els 
llocs de espar- 
fonament caní, també 
coneguts com pipican. 
 
Les àrees municipals 
dirigides per 
Juan Manuel Álamo i 
Vicente Estellés han 
començat la poda i neteja 
d'aquestes zones canines.  
 
Així mateix, s'han canviat 
els poals de fem i 
realitzat les corresponents 
desinfeccions 

  

 
 per a evitar problemes en els 
animals i els seus amos. 
 
Després de la falta de cures per part 
dels anteriors responsables 
municipals, l'actual equip de govern 
del Partit Popular ha començat a 
desenvolupar aquestes actuacions 
que resultaven essencials per al bon 
ús d'aquestes zones. 
 
En pròximes dates, també està 
previst instal·lar fonts tant per a 
gossos com per a persones i reparar 
el clos de tots els pipican del terme 
municipal. 

 

Juan Manuel Álamo, regidor de Benestar Animal, ha 

destacat la importància de mantindre els pipicanes en 

òptimes condicions: “És essencial 

per a aquest Ajuntament cuidar i 

desenvolupar zones d'esplai en les quals els animals 

puguen gaudir dels seus passejos”. 

“Per a això, desenvoluparem unes 

actuacions que milloraran aquestes àrees per a gossos 

com ens han reclamat 

els veïns de la localitat”, ha acabat Álamo.

 



 

D 
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EXPOSICIÓ DE PINTURA, CERÀMICA I  

FOTÒGRAFIA DE NOISY LE ROI I BAILLY 
 

ins de les  activitats  previstes 

en el marc del Comité d’Ager- 

manament de Godella amb 

els pobles del món, hem realitzat una 

exposició de quince artistes entre 

els quals hi havia pintors, escultors, 

ceramistes i fotògrafs de les ciutats 

germanades de Noiys le Roi i Bailly. 

Instalarem les obres, procurant donar 

valor a cadascuna, però tenint en 

compte que les escultures i ceràmi- 

ques van haver de ser exposades en la 

part inferior de la sala, de manera a 

protegir-les  de  qualsevol  incidència. 

Durant el mes de juny va haver-hi 

diversos actes en la mateixa sala, com 

són els nostres dos concerts del Cor 

de la Vila, un el 3 de juny i l’altre el 30 

de juny, així com actuacions dins del 

festival de Jazz, Gothejazz. Per a això 

es van deixar les obres exposades, 

donant un marc de luxe per a aquests 

actes. 

La inauguració va tindre lloc el diven- 

dres 2 de juny de 2023, a les 19.30h 

en la magnífica sala Vila Eugenia. Van 

ser presents la Sra alcaldessa Teresa 

Bueso la regidora de cultura Tatiana 

Prades i la regidora d’agermanament 

Carmen Arnal, alguns artistes, els 

membres del Comité francés i de Go- 

della. El director  de  l’Institut  francés 

va excusar la seua absència, ja que el 

centre es trobava en època d’exàmens 

finals. 

ELS  ARTISTES  FRANCESOS  DE  NOISY- 

LE-ROI I BAILLY han sigut: 

 
AUGE Caline Sculpture, BACRI 

Bernard Peinture,  BOCQUET  Her- 

vé Photographie, ESBORRES Jorge 

Peinture, CASTANG Yvonne Pein- 

ture, DARGNIES Béatrice Peinture, 

D’ARRENTIERES Frédéric Peintu- 

re,  DESROSIERS-KILLY  Dominique 

Sculpture, FROMONOT Alain Peinture, 

JEUNHOMME Françoise Peinture, 

LISAN Catherine Peinture,  MEDARD 

Luc Photographie, RAILLARD Brigitte 

Peinture, ROUXEL Bernard Sculpture, 

SZCZERBA Catherine Peinture 

El comité francés es va fer  càrrec 

del transport tant d’anada com de 

tornada. Diverses persones, tant 

artistes com membres del Comité, 

van participar, tant a la instal·lació 

com al desmuntatge de les peces. 

D’aqueixa manera vam poder tots, al 

mateix temps que treballàvem, poder 

compartir uns moments junts. D’altra 

banda, realitzem reunions i contactes 

per a les  pròximes  activitats  com  són 

la festa de la cervesa, i el festival de 

guitarra, que tindran lloc respectiva- 

ment, al setembre i novembre, a les 

ciutats  agermanades. 

 
Aquesta exposició responia al retorn 

d’una exposició que van realitzar els 

artistes de Godella a les ciutats fran- 

ceses. I,  com  continua  sent  habitual, 

la rebuda es realitza a les cases dels 

veïns, de manera a poder compar- 

tir costums i al final, establir llaços 

d’amistat. 

Es va agrair a tota l’assistència, i a 

més a totes les altres persones que 

permeten, pel seu treball, que aquests 

actes es porten a terme amb èxit, com 

els conserges, la tècnica de llums i la 

tècnica de la regidoria de Cultura. 

Seguirem amb les activitats, que a poc 

a poc es van reprenent després de la 

crisi de  Covid. 
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Associació Valenciana del Bonsai 

La Associació Valenciana de Bonsai, amb seu al Jardí 

del Clot de Barrabás de Godella, va celebrar la la seua 

tradicional Exposició de Primavera els passats dies 27 i 

28 de Maig. 

L'esdeveniment va comptar amb un variat mercat 

ambulant i donem- traciones de Kyûjutsu i Taiko a 

càrrec de l'Escola Fûryûkan Bûgei Dôjô València. 

L'Associació realitza mensualment tallers de Bonsai 

exclusius per als seus socis, així com per a qualsevol 

aficionat resident a Godella.
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Godella lluita contra les inundacions i defensa 

el medi ambient 

GOVERNE QUI GOVERNE LA NATURALESA ES DEFENSA
esprés les passades eleccions 

municipals a Godella, el rumb 

polític ha canviat en el nostre 

poble, i des de la nostra associació 

ecologista,” Godella en lluita contra 

les inundacións i defensa del medi 

ambient”, veiem amb expectació i 

esperança que es puga recuperar el 

sentiment i la protecció del Medi natural 

tan necessari hui dia, 

que amb una Emergència Climàtica 

Declarada, proposat i aprovat pel govern 

al gener de 2020 i per 

totes les institucions, exigeix prendre 

mesures dràstiques per a respectar els 

espais verds que Godella disposa hui. 

Després dels esforços que va suposar 

l'intent de salvar La Canyada de 

Trilles (Muntanyeta Torre Pirata) sense 

aconseguir-lo, no ha sigut possible, per 

la qual cosa s'agrairà al nou equip 

municipal de govern de Godella, 

reprenga i siga sensible de la necessitat 

de protegir els espais naturals que hui 

es conserven i s'hauria de respectar i 

millorar per als nostres fills i nets. 

El Bovalar, La Devesa, la Lloma dels 

Frares, el Barri de Conxeta, 

La Lloma de Cantals (La Canyada 

de Trilles) o La Pedrera valors 

indiscutibles que són i s'han de 

convertir en autèntics pulmons de Salut, 

Biodiversitat, Frescor i Benestar per a 

les persones, que segueixen sense 

adaptar-se als nous temps. Amb poca 

inversió es poden millorar com a espais 

saludables per als veïns i destinar a la 

pràctica d'esports, com a museus verds 

de naturalesa, amb visites guiades, 

proposar recorreguts a peu o amb 

bicicleta, destacant els valors històrics, 

culturals, etnogràfics, arqueològics i 

patrimonials de Godella. 

Un altre assumpte de vital importància 

per a Godella, seria, coordinar amb 

Rocafort i Burjassot, la Xarxa de 

Sanejament, i eixida d'aigües Pluvials i 

Residuals, on aquests tres pobles són 

molt deficitaris, que suposa un greu 

problema de salubritat. 

Diferents intents venen succeint-se, 

però cap acaba de resoldre's i el període 

per a solucionar la retirada del 

“fibrociment de la canonada amb 

amiant” acaba en 2024,  

segons exigeix la Unió Europea. Godella 

no ha d'exposar-se a cap sanció per 

aquest motiu i ha de proposar un 

Pla de retirada. 

 

Preguem, evitar en la mesura del 

possible la Tala indiscriminada d'arbres 

tan necessaris als nostres carrers, com 

ha succeït en els últims anys, sense que 

el govern municipal anterior, haja posat 

impediments i que ha permés sense 

objeccions, sense reposar cap i 

imprescindibles per a aconseguir els 

Objectius de Desenvolupament 

Sostenible 2030 (ODS) i així aconseguir 

la correcta connectivitat ecològica amb 

els diferents barris, horta i espais 

naturals de Godella. 

Agrairem al nou Govern municipal de 

Godella, que active de manera 

immediata nous processos de 

restauració ecològica adaptada al 

terreny, declarant zones LIC I ZEPA, 

prioritzant el desenvolupament dels 

punts més sensibles i vulnerables, com 

poden ser les zones abans esmentats i 

ampliar als carrers de tota Godella on 

siga possible. BIM juliol 2023.
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Juniors “Som Rent” Curs 2022 – 2023 
 

 
uniors és un movimient 

diocesa format per xiquetes, 

xiquets, adolescents  joves. 

Al ser un moviment diocesà, basem la 

nostra identitat en els ensenyaments 

que ens va donar Jesús, per a acostar 

el seu 

missatge als nostres participants. Ens 

reunim tots els dissabtes en la plaça 

de l'Església de Sant Bartolomé, on 

per grups realitzem diferents 

activitats. Durant el curs, que va 

iniciar l'octubre passat, hem treballat 

mitjançant diferents dinàmiques 

diferents valors que considerem vitals 

en la nostra societat com ara; la 

solidaritat, la pau, el respecte al medi 

ambient, esport, alimentació 

saludable, etc. 

A més participem amb diferents 

centres en diferents trobades, 

com ara l'Acampada de zona, Festival 

de la cançó o Dia Júniors, amb 

aquestes trobades, busquem crear un 

 
sentiment de comunitat amb la resta de 

centres que pertanyen a la nostra 

zona i rectoria. 

 

Al seu torn, compartim com a valencians 

les nostres tradicions, realitzant 

al març la nostra Falla vivent, que la seua 

temàtica va consistir en jocs de taula. O 

en la celebració de la festivitat de Sant 

Sebastià. 

També realitzem juntament amb 

l'associació Amics de Do Ursi una 

dinàmica conjunta per a donar a 

conéixer la seua labor a Asunción, en 

nadal col·laborem amb Càritas en la 

recollida d'aliments, en la passada 

campanya tots els participants de 

Júniors vam aconseguir 100 quilos 

d'aliments per a ajudar als més 

necessitats. 

Sense oblidar, allò més característic que 

té Júniors, els seus campaments, 

realitzem varis durant el curs,

 

un a l'inici de curs, un altre en pasqua i 

finalment un a l'estiu, aquest últim amb 

una duració de 10 dies, que celebrarem 

del 21 al 30 de juliol a Toixa. En tots els 

campaments existeix una ambientació 

per a acostar els ensenyaments 

mitjançant personatges que ens acaben 

ensenyant un estil de vida, l'estil de 

vida de Júniors. 

La nostra missió consisteix 

simplement, a acostar el missatge de 

Crist als més joves, creant un sentiment 

de pertinença i comunitat, ja que els 

nostres participants venen de diferents 

col·legis, tant del Sant 

Bartolomé, Domus, Sagrat Cor, etc, on 

coneixen a gent nova, amb ganes de 

divertir-se i d'aprendre el nostre estil 

de Vida. 

Encara que el curs haja finalitzat, us 

esperem a tots el pròxim octubre amb 

els braços oberts. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Campament 

Pascua 2023 
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Godella va apostar pel canvi. El passat 28 de maig, després de la celebració de les eleccions municipals, el poble de 

Godella va apostar per un canvi en el govern del municipi. 

3113 veïns, que van representar el 42% dels votants, van apostar pel Partit Popular qui serà l'encarregat de gestionar 

el municipi els pròxims quatre anys. Us donem humilment les gràcies. 

               Assumim el repte i apostem per un ajuntament obert a tots els ciutadans, tant dels que van depositar la confiança en el 

Partit Popular com dels que van optar per altres formacions polítiques, assumint el repte amb la màxima il·lusió i responsabilitat. El 

principal objectiu del nou govern serà servir al poble de Godella amb la màxima dedicació i esforç, i sempre des de l'honestedat, 

transparència, proximitat, amabilitat i diàleg. 

Pretenem que aquest nou govern, que aquest ajuntament, s'ocupe a atendre veritablement i resoldre els problemes dels veïns de 

Godella. Assumim el repte de mantindre un govern de diàleg on les decisions polítiques es prenguen des del consens, volem un govern 

per a tots els ciutadans de Godella, és el nostre deure governar per a tots, sense distincions, fomentant la participació dels grups 

polítics, associacions i altres col·lectius. 

 
 
 

Cuidem Godella us agraïm als 1.227 godellenses que ens heu donat la vostra confiança i comuniquem que els nostres 3 

regidors ja han començat a treballar per a millorar Godella. Farem una oposició ferma però dialogant i constructiva. 

L'última legislatura ha sigut la de la destrucció. El PAI de la Torreta del Pirata és el major atac ambiental que ha patit 

Godella. Ara toca gestionar la catàstrofe en tots els seus efectes: excés d'habitatges i vehicles; més saturació de serveis 

públics, pitjor mobilitat i perill d'inundacions. 

Hi ha altres problemes i són urgents d'abordar: falta de neteja en espais públics; piscina i parc de la Devesa tancats; mala atenció a 

veïns... 

Hi ha molta faena per fer i es necessitarà la col·laboració entre tots els partits. Les primeres mesures del PP no van en la bona direcció: 

reducció de 4 a 2 de les comissions en les es dona la informació i participació de tots els grups municipals i de la ciutadania. Demanem 

que es revertisca... 

 

 

El PP ha estat la força més votada i governarà Godella, els pròxims 4 anys. En la sessió d’investidura, J.Mª Musoles, nou 

alcalde, va rebre els 8 vots dels seus regidors. Tatiana Prades, la nostra cap de llista, va ser la segona candidata més 

votada amb 4 vots de Compromís i PSOE. 

Compromís des de l’oposició, lluitarà per a que es mantinga tot allò de la nostra etapa de govern, que ha tingut una gran 

acceptació (programació cultural, conciliació vida familiar, promoció del valencià, suport al comerç local, activitats 

juvenils, etc.), recolzarem les propostes del govern que siguen inversions i millores per al poble i farem oposició, en tot allò que supose 

retallades o marginació dels avanços aconseguits en estos anys de governs progressistes. Sempre hem actuat amb honestedat i coherència 

i ho continuarem fent. 

El nou govern ho tindrà molt més fàcil. Les places de personal que hi mancaven s’han cobert durant les últimes setmanes, en el pressupost 

hi ha diners per a les obres pendents, algunes ja s’han iniciat i el PP tindrà una majoria més còmoda per governar. 

Les regidores Tatiana Prades i Rosa Pardo, són les representants del Grup municipal de Compromís, a traves d’elles, canalitzarem i rei- 

vindicarem les polítiques d’aquells que ens ha donat suport. Et convidem a vindre i SUMAR-te a Compromís-Godella. 

 
 

 
Després de les eleccions municipals i autonòmiques del 28m, el grup municipal socialista passa a formar part de 

l'oposició. Ho assumim amb responsabilitat i amb lleialtat als nostres valors, farem una oposició que serà 

responsable i ferma, sempre defensant els interessos de la ciutadania de Godella. 

Des del 17 de juny governa el pp, i des de fa escassos dies, vox ha entrat en el govern, gestionant serveis socials, 

responsabilitat patrimonial, conservació i millora d'espais públics. 

Curiosament, el govern del pp s'ha esperat a fer-ho públic després de les eleccions generals del 23J. 

A més, ja hem vist els primers canvis, desapareix la regidoria de promoció del valencià, la regidoria de memòria democràtica i la regidoria 

d'igualtat canvia la seua denominació a regidoria de la dona, estem davant una reculada? 

Per al grup municipal socialista que ha estat en l'alcaldia en aquests dos últims anys ha sigut un honor i una gran responsabilitat estar al 

capdavant de la corporació en una legislatura complexa, marcada per una pandèmia mundial. 

El que podem afirmar és que ens continuarem deixant la pell, treballant amb la mateixa il·lusió pel nostre poble, per Godella.



Festes Majors 

de Godella 2023 
DE L´11 AL 24 D´AGOST 


